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PSCI! 

Amb il·lusió s'esperaven les "Medievals", 
ja més populars que el trasbals. 
Ademés del seu mercat, 
la gent ja s'havia animat. 
Fou la principal motivació 
l'organització del sopar d'ocasió. 
Preus accessibles al cobert 
ja que mil pessetes han cobrat. 
El muntatge del sopar 
al c,arrer Major s'ha programat. 
Hasta aquí tot ben acceptat 
per tota la localitat. 
Molt bo en condiment~ 

però un desastre organitzativament. 
Hora prevista del sopar: 
les 1 O de la nit. 
Però, què collons ha passat, 
quan a les 12 moltíssima gent no havia sopat? 
Lluc, per allí, Martínez per allà, 
Celes i "Mònica" xiulant... 
però el menjar sense arribar . 
l el Sr. Alaminos, on està? 
L'espectacle estava ja provocat 
i el públic, ademés d'enganyat, estava "cagat", 
perquè el que sopaven a les 12 tocades, 
ja haguessin antes berenat o bé no s'haguessin apuntat. 
L'any que ve varem els resultats 
de tot el que enguany ha passat. 

Juan Adivinanza 

Edita: Partit dels Socialistes de Catalunya-Agrupació d'Ulldecona 
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BUTLLETÍ INFORMATIU DEL PSC D'ULLDECONA Núm. 38 - Juliol 2001 

Informació privi.legiada? 
A Ulldecona estan passant coses molt rares últimament. 
Faja 4 anys (sent regidor d'Urbanisme, Jeroni Castell) 

que el PSC va demanar la modificació de les Normes 
subsidiàries urbanístiques (amb la participació de tothom, 
de la mateixa manera que s'havia fet la seva aprovació). El 
motiu: tots veiem que Ulldecona té el preu del sól massa car 
i això frena el creixement. Resposta de l'equip de govern: 
votar en contra de la nostra proposta, perquè ells ja estaven 
fent la revisió de les Normes per presentar-la al Ple. 

Almenys 2 vegades més s'ha fet una proposta similar, 
ara ja al nou regidor d'Urbanisme, i la resposta ha estat la 
mateixa: "ells ja ho estan fent". Però, mentrestant, s'han 
proposat tot un seguit de "modificacions puntuals" de les 
Normes. Al principi, el nostre Grup (de bona fe) les va 
aprovar. 

Ja en el Ple de 7 de maig, el PSC vam votar en contra de 
3 Modificacions puntuals (gairebé "a la carta") i vam tornar a 
demanar una revisió total de les Normes i no aquests 
"pegats" que semblen estar fets "a petició d'alguns" ... 

Però és que, tot seguit, ens enterem d'una nova possible 
Modificació puntual d'una altra zona (situada darrera del 
Lorito, entre l'antiga carretera de Vinarós i el camí de l'Olivar) 
i ja es disparen totes les alarmes. ¿És cert el que es diu, 
de que hi han hagut compres de terrenys en que uns 
tenien més "informació" que els altres? Si això és així, 
cosa que de moment no sabem cert i per tant no afirmem, 
sinó que preguntem, ¿com s'ha de qualificar esta "operació"? 

Per tant, ja anunciem des d'ara que no aprovarem cap 
modificació puntual més de les Normes, i tornem a reclamar 
una revisió a fons i amb participació de tothom. 

El Polígon industrial, endavant ... 
Un exemple de cosa positiva. 
Iniciat durant la legislatura 91 /95 (elecció del lloc, compra dels terrenys i projecte 

d'urbanització), va tenir una forta empenta durant .la passada..(95/99) amb la 
urbanització de la 1 ªfase, la instal·lació de la Cooperativa San Alfonso i, ara en la 
tercera (99/03) s'ha consolidat amb moltes construccions en marxa. El Polígon fa 
goig. Ulldecona n'està satisfeta. 

Gràcies a tots els qui ho han fet possible. 

Menudències ... 
A dintre ja parlem de les dos vares de medir que té el Sr. Alcalde (segons qui són els afectats), del poc amor que li tenen 

a la Plataforma en Defensa de l'Ebre el PP+CiU, dels "disbarats" del Pla Hidrològic (PHN). dels talls de llum d~ Fecsa i, 
també, del Parc de Bombers d'Ulldecona. Us ho recomanem ... 

Però el nostre Grup ha tingut una informació (privilegiada?) sobre l'equip de govern. Es diu que, com.la modificació de 
les assistències es va ferel 9 d'abril, i per tant els tres primers mesos no s'havien fet prou Comissions per a que l'únic regidor 
sense Seguretat Social (per estar ja jubilat) cobrés les 95.000 pessetes mensuals, aquesta persona els hi ha demanat 
als seus companys de l'equip de govern que, entre tots, li compensessin el que havia deixat de cobrar .. . 

Acte informatiu del PSC d'Ulldecona 
Divendres, 20 de juliol a les 22h a la Casa de Cultura 

•Dos anys de treball a l'ajuntament per Ulldecona.i Barris 
• lnfo_rmació sobre la nova cultura de l'aigua, la vegueria ... 
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Ple 19.06.01: PP+CiU ijunts) contra la gent de l'Ebre ... 
Ple extraordinari amb 1 O punts, dels que aquests 8 foren 

aprovats per unanimitat: 
• Acta anterior 
• Pròrroga de contracte del servei de recaptació 
• Estudi de Detall al Polígon Industrial "Valldepins" 
• Modificació parcial de l'ordenança de l'Impost de 

vehicles 
• Ajuts pels aigüats del 2000: prèstec amb l'Institut 

Català de Finances 
• Aportació de l'Ajuntament al Fons Català de Cooperació 

al Desenvolupament 
• Modificacins retributives del personal laboral pel Conveni 
• Adhesió de l'Ajuntament al Pla Nacional de Joventut. 

·A més hi van haver aquestes dos Mocions: 
• Moció de la Plataforma en Defensa de l'Ebre 

(POE) en la que es demanava a l'ajuntament que acordés 
"Donar suport logístic i econòmic a la PDE en el seu 
treball a Europa contra el Pla Hidrològic Nacional (PHN) 
i comprometre /'ajuntament a col·laborar, dintre de les 
seves possibilitats, en l'inici de les accions jurídiques 
necessàries que demani la PDE, tant a l'Estat espanyol 

com a Europa, per tal d'oposar-se a qualsevol PHN que 
contempli transvasaments de l'aigua de /'Ebre". De fet 
era la mateixa Moció que s'havia aprovat per tots els Grups 
a molts ajuntaments {Tortosa, La Ràpita ... ). Però aquí a 
Ulldecona fou votada a favor per PSC, ERC i UGI, però 
rebutjada amb els vots del PP+CiU (inclús amb el vot de 
qualitat de l'alcalde). La "santa aliança" (PP+CiU) aquí. 
funciona a tope ... 

•Moció de CiU sobre el Pla del Delta de l'Ebre en la 
que Miquel Fusté (en nom del PSC) els hi va dir que no es 
poden comprendre els motius de CiU de presentar esta 
Moció a un poble com Ulldecona, que no forma part del 
Delta, a no ser perquè pensen que si es portés a terme el 
transvasament de !'Ebre la falca salina arribaria fins i tot al 
nostre terme. l a més, després de corregir-los i informar-los 
del que el realitat diu el PHN, els va recordar que el passat 
8 de març al Parlament de Catalunya CiU va votar en contra 
del PHN i que, en canvi, després s'han venut al PP (ells 
sabran per què i a canvi de què). Però malgrat ser votada en 
contra per PSC, ERC i UGI fou aprovada per CiU+PP i amb 
el vot de qualitat de l'alcalde. 

Ple 04.07.01: "l'Alcalde té dos vares de medir" 
Ple ordinari de l'ajuntament d'Ulldecona amb pocs punts 

a l'ordre del dia, i dels que la majoria van ser aprovats per 
unanimitat: 

• aprovació de l'acta anterior, 
•representants al Consell Escolar Municipal (que, després 

de la insistència del PSC ja que no s'havia reunit en 2 anys, 
ara es convocarà), 

• aprovació del Pla d'inundacions d'Ulldecona, 
• elecció del jytge de Pau d'Ulldecona. 
Tan sols a una modificació del Pressupost es va abstenir 

el PSC i votà en contra ERC. 

Va ser l'apartat de contr.ol del Govern municipal el 
que va animar el debat. 

Tan el PSC com ERC van preguntar pel pas de molts de 
camions pel davant del Camp de Futbol, des de fa mesos, 
i havent hagut moltes queixes dels veïns afectats i la 
resposta del Govern va ser que ara començaran a investigar 
per a vore si poden trobar una solució. En canvi hi ha un 
Decret de l'Alcalde incoant un expedient de disciplina 
urbanística a una casa de la Murada de Baix per haver fet 
més obres de les declarades. "Sembla com si l'Alcalde 
tingués dos vares de medir" els hi va dir el portaveu del 
PSC. 

També es preguntà pels talls de llum de Fecsa-Enher, 
demostrant-se que l'Alcalde ni tan sols compleix els seus 
propis acords (aprovats el 6 de novembre passat per l'equip 
de govern) de "presentar da vant la Delegació d'Indústria de 
la Generalitat totes les incidències referents als talls de 
subministrament d'energia elèctrica, produils per Fecsa
Enher''. En canvi el PSC sí ha presentat estes queixes al 
Delegat d'Indústria qui ha requerit a l'empresa i aquesta ha 
informat de les causes dels problemes ocorreguts dos dies 
al maig d'enguany. Però és que fa dos dies va tornar a haver 
un altre tall de llum i l'Alcalde tampoc ha fet res. 

El tema que podria ser més greu si l'Equip de govern 
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l'intenta tirar endavant és el d'una prevista modificació de les 
Normes subsidiàries d'una zona (situada entre la zona verda 
del Lorito, el camí de l'Olivar i l'antiga carretera de Vinaròs), 
que ara està clasificada com a industrial, i que segons diu 
el Regidor d'Urbanisme "considerem des de l'equip de 
govern que, pel seu emplaçament, seria més adient que fos 
una zona residencial que no pas una zona industrial". 
Davant d'això el PSC va preguntar: 

- a qui li ha donat l'equip de govern aquesta 
informació privilegiada? 

- és veritat que s'han comprat finques coneixent 
aquest canvi previst? . 

- és veritat que s'ha fet un menjar de celebració de 
la compra d'uns terrenys? 

El regidor d'Urbanisme no va contestar a cap 
d'aquestes preguntes, però és un clamor el que hi ha entre 
tot el sector de la construcció de que en matèria d'urbanisme 
a Ulldecona hi ha moltes arbitrarietats. 

Pacte CiU-PP-UGI: sis anys lluint càrrec 
Desprès de sis anys de govern per part de l'actual equip 

municipal tenim que analitzar què s'ha fet i amb què s'ha fet. 
Partint d'una mitja, merament indicativa, d'uns pressupostos 
anyals de 400 milions de pessetes resulta ser que l'actual 
equip de govern ha disposat durant aquest periode d'uns 
2.400 milions de pessetes per a portar a cap la seva politica 
local. 

l, ara, ve la pregunta: 
Que s'ha fet amb aquests 2.400 milions de pessetes 

pagats per tots els convilatants? 
Analitzem les grans Inversions que s'han fet durant 

aquest període de sis anys: 
-Desviament carrer Major: Pagat per la Generalitat. 
-Carretera Alcanar: Pagat per la Diputació. 
-Carretera La Sénia: Pagat per la Diputació. 
-Escola Taller: Pagada pel Departament de Treball de 

la Generalitat. • 
-Poligon Industrial: Pagat per l'INCASÒL. 
O sigui, que si ens fixem una mica, ens trobem amb que 

d'inversió interessant al poble no se n'ha fet cap de cap. 
Únicament s'han anat gestionant el diners públics sense 
cap compram ís ni projecte de futur per a Ulldecona, observant 
dia rera dia com altres pobles del costat creixen i es fan 
grans i Ulldecona es queda al marge de qualsevol 
desenvolupament. 

Uns mesos abans de les últimes eleccions municipals, 
amb presa, es van tirar unes cases per obrir un carrer i per 
eixamplar-ne un altre. Es van tirar unes cases, però no es . 
va fer rés més. Ara, ja fa més de dos anys, aquelles obres 
continuen igual. Pot ser ho varen fer amb finalitat única i 
exclussivament electoral? Ara, com ja van aconseguir el 
que buscaven s'han oblidat d'acabar el que van començar. 
l fa més de dos anys. Això és governar el poble? No, això 
és fer pplítica sense fonament, sense perspectiva, sense 
futur. Això és gastar els diners sense planificació, sense 
idees. Això és gastar per gastar. Això es lluir el càrrec. Les 
altres obligacions que comporten el càrrec, per a l'equip de 
govern, no són necessàries fins uns mesos abans de les 
pròximes eleccions. 

Però el que no sap l'equip de govern és que la gent, els 
votants, són intel·ligents i se n'adonen de les coses, i més 
prompte o més tard se'ls exigiran responsabilitats. 

Un altre exemple: quina política i inversió des d'un punt 
de vista urbanístic s'ha fet desde que estan al govern. La 
regiduria d'Urbanisme no serveix solament per a expedir i 
cobrar llicències de construcció sinó que tambè ha de portar 
a cap una política de desenvolupament urbanístic. 

A Ulldecona ens trobem amb que desde fa sis anys, 
pràcticament no s'ha obert cap carrer i no s'ha promogut cap 
unitat d'actuació per a desenvolupar sòl urbà. A pobles veïns 
els Ajuntaments promouen sòl urbà i construeixen parcel.les 
per a edificar, les quals, desprès les vénen en subhasta 
!ilarantint així tant el desenvolupament del poble com que els 
preus dels habitatges no pugin excessivament. Aqui rés de 
rés. 

Però la pregunta és: tenen política els nostres 
governants?, tenen projectes els nostres governants? 

Per altra banda, fa falta de forma urgent una reforma de 
les Normes Subsidiàries d'Urbanisme per tal de dotar al 
nostre poble d'un instrument eficaç per a la construcció i que 
a la vegada no plantegi els problemes que a hores d'ara es 
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plantegen amb les actuals normes. Unes normes que 
serveixen de forma eficient per al desenvolupament urbanístic 
i econòmic del nostre poble, desenvolupament harmònic i 
adequat al segle XXI que hem començat. Però d'això, 
tampoc rés de rés. 

Un altre exemple: quin poble a les Terres de !'Ebre té tant 
de patrimoni artístic i cultural com el nostre? Pocs, no cap. 
l d'això, quin profit se'n trau?. Poc o no cap. 

Quina política a nivell de desenvolup~ment turístic 
té l'equip de govern? quines idees, quins projectes? Un 
poble com el nostre, en el qual no disposem de costa i 
platges, necessita un desenvolupament urgent d'atractius 
turístics per tal de revitalitzar l'economia local i crear nous 
llocs de treball , crear riquesa. El turisme és el gran repte que 
ha d'afrontar Ulldecona, és un filó d'or que hem d'explotar i 
tenim totes les eines necessàries per tal d'explotar-lo, per 
treure'n profit. Tenim les eines però els governants no les 
saben utilitzar. 

Pocs pobles com el nostre disposa de tants recursos 
humans com el nostre. Només cal veure el nombrós conjunt 
d'entitats que hi ha i com s'ajunta la gent per a treballar quan 
l'entitat ho requereix. 

Avui per avui, les entitats són les úniques que mantenen 
viu el poble: les úniques que promouen activitats culturals i 
lúdiques. A canvi, l'Ajuntament solament sap plantejar-los 
problemes i obstacles, i la majoria de vegades només reben 
negatives als seus projectes. 

Llàstima per tot. 

Causidic 

Guillen La Vanguardia 



No al trasvasament 
És lamentable a la situació que s'ha arribat en la 

problemàtica del denominat PHN (Pla Hidrològic Nacional). 
Lamentable per molts motius, però el principal és la forma 
en que han presentat els que governen (o, millor dit, 
desgovernen) que fan com en les dictadures, es farà el Pla 
per que a natros mos dona la gana i no pels interessos dels 
pobles, o encara pitjor, per a tornar favors ... 

Quan la gent d'allí on viu surt al carrer demostrant el seu 
rebuig a un Pla perqué el considera absurd i fora de lloc, lo 
mínim que es pot fer és escoltar-los i més quan estan en joc 
los interessos d'unes comarques tan castigades al llarg de 
la seva història. 

L'aigua ha sigut, és i serà l'element imprescindible per 
a la vida dels pobles per poder planificar el seu progrés i 
garantir el seu futur. Però el que no es pot fer és despullar 
a uns del poc que els queda per vestir a uns altres amb 
tratges d'anar per la vida de capritx per tal de sortir més 
afavorit a les revistes del cor. 

En relació al PHN els Tècnics de la Plataforma per a la 
defensa de !'Ebre (POE), però també molts de científics i 
tècnis de tot el país, posen damunt de la taula 1 O punts per 
dialogar sobre els grans problemes que el trasvàs de !'Ebre 
(si mai s'arribés a dur a terme) reportaria, perquè si al riu 
baixa menys aigua, són faves comptades, si més en treus 
menys en queda. l el primer que exposen que comença per 
perillar tot el bé paisagístic que s'ha creat durant molts anys 
a base de grans esforços i seguint, després, pel cultural i 
artístic i, a més, de perdre el riu, la fauna i la vegetació, o 
sigue entrar tot el Delta de !'Ebre en un desequilibri total. 
Llavors si tot això és perd, el futur econòmic on està? (com 
en la cançó "en el fondo del mar, matarile rilerile, en el fondo 
del mar, matarile rilerón'). 

Hi ha uns senyors que diuen que el que es fa és molta 
demagògia en tot aquest procés, i és veritat per part de certs 
càrrecs de l'administració (perquè com l'únic que els interessa 
és inaugurar grans obres per a· ells guanyar-se la gran 
medalla o "el cordón de oro", encara que dins de l'obra 
s'enterren els habitants de les Terres de !'Ebre, amb els 
seus treballs i les seves il·lusions, tot el que han conquerit 
durant anys, tot i ser tractats des de que es va acabar la 
guerra civil ~o incivil- com si fossin el Tercer món. Només cal 
observar les estadístiques que entre totes les comarques 
(Baix Ebre, Montsià, Ribera d'Ebre i Terra Alta) solament hi 
ha 155.954 habitants que surten a 48 habitants per Qm2. 

Des de la "batalla de !'Ebre" l'any 1938, en la que les 
tropes franquistes van invadir Catalunya i va començar la 
dictadura, les Terres de !'Ebre no han conegut més que la 
desolació i la misèria. l, ara, sembla que es torna a la "nova 
batalla de l'Ebre" al 2001, per tornar-mos a invadir. Diuen que 
un polític de Madrid va dir que Catalunya hauria de ser 
bombardejada cada 1 O anys, així sempre començaria de 
nou i no aixecaria mai el cap ... 

Les comarques de !'Ebre ja estan prou castigades, una 
per l'oblit i l'altra perquè quan es recorden d'elles és per a 
posar "nuclears" o altres indústries contaminants, a canvi 
d'algun "caramelo" als pobles més propers, però que no han 
pogut augmentar ni d'habitants ni de riquesa, el que si que 
ha quedat és el perill que pot provocar i la contaminació que 
això sí que és irreversible. 

Senyors dels Governs (de l'Estat i de la Generalitat) 
deixen que les aigües carreguen tranquiles per riu, que 

fassiguen el seu curs, escoltin la opinió dels Tècnics i 
diguen NO a les frases del Sr. Cañete (per "ous") ja que això 
només ho fan els inútils, i diguin S[ als estudis, diàleg i 
opinions que tota la gent pugui aportar. 

Molts de pobles no han tingut aigua a Catalunya, però 
implantant formes d'estalvi d'aigua, com el reg per goteig, 
estudiant els recursos subterranis (fent pous), inclús les 
noves tècniques donen per bona i econòmica la dessalació 
de l'aigua del mar. Els pous que s'han fet aquí els han pagat 
els mateixos propietaris així com les instal·lacions del reg 
per goteig i, com saben lo que costa, procuren utilitzar 
només l'aigua que necessiten i això està a l'abast de 
tothom, també dels llocs on ara es vol portar l'aigua. 

Es prometen de moment moltes millores però quan 
arriba l'hora de la veritat, que és quan es té que pagar, fan 
allò que diuen els pagesos "tantes soques, tantes bajoques" 
i, dins la llei de fets consumats, a pagar tothom, llavors 
resulta que els més pobres acaben sent més pobres 
encara, i els més rics (com és natural) més rics (perquè 
quan més en tenen, més en volen) i l'aigua no serveix per 
regar els conreus de les zones més deprimides per la 
carestia d'aquest bé tan preuat que és l'aigua, sinó perquè 
uns senyors o senyores necessiten distreure's en alguns 
jocs que consideren que són els que els pertoquen per la 
seva categoria dins de la societat en la que ells estan, fa o 
no fa com en el temps dels romans en que per distreure's 
els de més amunt, els qui manaven creaven les lluites de 
gladiadors ó com Neron que, per inspirar-se, va cremar 
Roma. 

Es té que felicitar als de la Plataforma perquè han 
sapigut compren de a la gent de !'Ebre i no solament els seus 
sentiments, sinó que també han posat en marxa 
l'autodefensa, posant a l'abast de tots els "agredits" 
(ciutadans) i els "agressors" (Governs) els punts per on 
poden fallar tot el PHN i donar a tots els afectats este aire 
tan necessari de treure tot l'esperit inconformista que es 
necessita per defensar lo que és propi davant la cobdícia 
dels que tenen el poder i no cedir als cants de sirena. 

Cada any que passem les ambicions són més 
desmesurades i també més acusades les diferències socials. 
Tots defensen ets ciutadans, tots defensen els pobles, però 
els ciutadans i els pobles cada vegada es veuen més 
ignorats i indefensos per part de l'administració i, si més no, 
que ho pregunten als de les Terres de l'Ebre, perquè l'únic 
que han rebut són guerres i tota la basura de les nuclears ... 
l ara es volen endur l'aigua i "pa colmo dels colmos" a canvi 
de diners, o sigue que ni tan sols ara es volen fer inversions 
per justícia, perquè mos toca, perquè és una necessitat 
d'unes comarques oblidades. l tot això, perquè uns senyors 
volen jugar al golf o a altres jocs, creant les seves diversions 
per uns i riqueses segures per als altres en les seves 
inversions. l tot a canvi del riu Ebre, i dels seus pocs 
habitants que queden. Quan lo normal, lo natural i per 
justícia seria si els "governants" (dit entre cometes) se n'han 
donat compte que d'aquestes comarques no es recordaven 
que ni estaven al mapa, posar-les al dia amb estudis fets per 

·Tècnics professional i crear la riquesa necessària per poder 
poblar tota la Vall de !'Ebre, que prou falta en tenen i donar 
una vida millor per a tots els qui es necessitarien per a 
treballar en esta nova cultura de l'aigua, sense el PHN. 

Pere Sans 

PARLAMENT DE CATALUNYA 
La Moció subsegüent a la interpel.lació sobre la situació de tensió social a les terres de l'Ebre pel rebuig 

de la proposta del Pla hidrològic nacional (PHN), la política de transvasaments del Govern de l'Estat i els 
projectes d'implantació detl'energia eòlica i d'instal·lació d'una central tèrmica de cicle combinat a Móra la 
Nova (Ribera d'Ebre), presentada per Antoni Sabaté i lbarz, diputat del Grup Parlamentari Socialistes
Ciutadans pel Canvi, després del debat i votació haguts en el Parlament de Catalunya el dia 8 de març de 2001 , 
ha quedat aprovada així : 

MOCIÓ 
VOTACIÓ 

"El Parlament de Catalunya insta el Consell Executiu a: 

1. Posicionar-se en contra del Pla hidrològic nacional i del transvasament que des de l'Ebre 
s'hi preveu. 

2. Defensar en la tramitació del Pla hidrològic' nacional una política de gestió sosteniblede 
l'aigua.d'acord amb les directives de la Unió Europea sobre política d'aigües, hàbitats i aus. 

3. Estudiar un nou emplaçament de la central tèrmica de cicle combinat de Móra la Nova. 

4. Retirar el mapa eòlic de Catalunya per tal de confeccionar-ne un de nou en el qual es 
tingui en compte les al·legacions presentades, en especial les que fan referència als espais 
protegits o d'interès cultural, impulsant un veritable diàleg al territori. 

5. Aprovar de forma immediata el Pla territorial parcial de les Terres de l'Ebre. 

6. Reprendre el diàleg institucional a través de l'Institut per al Desenvolupament de les 
Terres de l'Ebre tot activant com a mecanisme de participació el Consell Assessor, oberta Is 
col·lectius cívics del territori. 

7. Elaborar, a través de l'Institut per al Desenvolupament de les Terres de l'Ebre, un Pla 
d'actuació en concordança amb les directrius del Pla territorial parcia l de les Terres de 
l'Ebre i dotar-lo d'un Pla plurianual d'inversions. 

?b El desenvolupament del Pla territorial parcial de les Terres de /'Ebre prioritzarà /'equilibri 
físic i mediambiental del Delta, la millora de les infrastructures de comunicacions i de 
transport, especialment del col·lectiu, i el desplegament dels serveis i equipaments públics: 
sanitaris, educatius i d 'atenció social. 

8. Reforçar el reconeixement institucional de les Terres de l'Ebre, de tal manera que fins 
que no es produeixi de manera efectiva la divisió institucional en vegueries, les Terres de 
l'Ebre obtinguin, com a mínim, una Delegació del Govern de la Gèneral itat que coordini 
l'actuació de tots els Departaments en aquestes terres." 

8 de març 2001, "Dia de les Terres de l'Ebre" 
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Ci~ i PP, "todos juntos y en unión" ... 
Continuo sense expl1carme moltes de les coses que passat les coses són més fàcils. No vaig vore tanta 

estan passant en la política catalana. Crec que tothom a contundencia abans de les eleccions, i la croada era la 
Catalunya coneix les idees de Pasqual Maragall sobre el mateixa. 
País Basc. Estes idees són les de diàleg per arribar a una Però el que acaba de fer vergonyosa la postura de CiU 
pauquenosepotconseguirnomésperviespolicials. Diàleg és la dependència a la que està sotmesa del PP. El 
entre tots els demòcrates. Això es el que Catalunya va problema no es que CiU depengue del PP. És Catalunya la 
demanar de forma multitudinaria en la manifestació de que depen del PP. És Catalunya la que no veu defensats els 
Barcelona per la mort d'Ernest Lluch i es la opinió seus interessos perque CiU anteposa els seus interessos . 
generalitzada al PSC (igual que a la majoria dels partits partidistes als de Catalunya. 
catalans) i de bascos com Odón Elorza. Desde les Terres de l'Ebre ho sabem molt bé i de primera 

Sabent que això és així, i tenint en conte la pressió que mà. CiU no és capaç de defensar-mos del PHN. Estan 
té el PSE (amb la seua gent amenaçada), tinc que dir que lligats al PP i això els fa actuar de formes inexplicables. l 
me sembla una vergonya i un acte d'un contingut moral com no poden explicarperquéfan el que fan , llavors intenten 
baixissim el que ha demostrat Artur Mas al ensenyar una tirar pilotes fora important un tipo de política basada en la 
foto de Maragall amb Redondo, pretenent no només identi- descalificació, que és la que ha estat practicant el PP de fa 
ficar les idees de Maragall amb les de Redondo, sinó amb temps. Esta política els funciona a Espanya. Pero no ha 
les de l'espanyolisme totalitari del PP. No m'agrada que me funcionat a Euskadi i no funcionarà a Catalunya, perque aquí 
tracten de tonto, volent-me enganyar continuament. la gent no és tonta. l la gent sap que CiU esta totalment 

Me sembla molt bé que el President Pujol hagi denunciat deslegitimat a l'hora de defensar Catalunya per moltes 
la croada espanyolista del PP contra el nacionalisme basc. banderes catalanes que trague ara Artur Mas. 
Estic d'acord amb ell, ara i fa uns mesos, quan vaig escriure 
un article a la Rosa defensant al PNB com a partit demócra- Marc Poy 
ta, enfront la imatge que el PP pretenia donar d'ells. A toro 

De que parla la gent del poble 
El poble és la gent, el poble sou vatros i, per tant, teniu 

sempre la raò de les vostres propostes i de les vostres 
crítiques envers tot el que es cou dintre de l'ajuntament. 
Altra cosa és el que es guisa a mida de l'equip de govern 
dintre el vostre i nostre ajuntament. Els problemes s'apilonen, 
les solucions no són bones, el problema governatiu de 
l'equip de gobern no és quasi mai encertat, a més no tenen 
idees de projecció municipai, no fan res més que agafar el 
que els cau i fins i tot. els aclapara tant que no saben 
reaccionar a temps i s'els escapa de les mans, passa i 
desprès no torna. Se'n aprofiten de les idees i projectes que 
tenen els demés, i poques vegades, però molt poques, 
pixen a dintre el test. 

Tema dels bombers, paraules del del nostre alcalde. 
No patiu que el parc dels bombers està resolt, el parc de 
bombers es quedarà a Ulldecona, paraules dites en una 
entrevista a TVU. Doncs ara resulta que, sembla ser que, no 
serà així. El Parlament de Catalunya va aprovar amb els vots 
del PP+CiU que el parc de bombers es posaria entre la 
Sènia i Ulldecona. l, què va fer el nostre alcalde? No rés , 
amagar el cap i que el posin aon vulguin, i el parcquetenim 
a Ulldecona amb totes les instal·lacions noves que fa quatre 
dies varem fer s'en va en orris. Encara hi ha més sobre el 
tema però ja ho sabreu. 

Plataforma en defensa de !'Ebre que hi ha formada 
tambè a Ulldecona, un moviment ciutadà sensible envers 
les nostres Terres i les conseqüències totalment negatives 
que per a natros representa el PHN. Sensibilitat de l'equip 
de govern? no en tenen ni mica, no respecten un moviment 
ciutadà que es mou en defensa d'una terra que ha estat 
oblidada durant molts anys. Ara el PP+CIU ens volen vendre 
la moto de que això serà bo, que no passarà res, que cauran 
diners del cel per a tothom, i tots tant contents. ¿Què no 
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estan vivint en les seves pròpies carns la desbandada de 
militants de les nostres terres deia gent del PP? l els de CiU, 
com estant a les últimes, sotjent i deixen fer, diuen que ells 
ja presentaran esmenes al PHN i, en canvi, l'altre dia el van 
aprovar al Senat i el PP no en va acceptar n'hi una d'esmena. 
"Por decreto ley" o "por Cañetes". ¿Qui en sortirà beneficiat 
de tot aixó? En primer lloc, totes aquelles grans empresses 
que ja tenen montat el xiringuito abans de que ho autoritzi 
la Unió Europea (si és que ho fa), perque vos diré que hi ha 
un gran moviment en tots els pobles de les Terres de l'Ebre 
i la UE trigarà uns quants anys en dictaminar, i si diuen que 
no, com sembla que farà, ja veurem d'on arriben tots 
aquests diners pera les inversions previstes en el PHN, tan 
dintre com fora d'aquest territori. 

El problema de la major salinització de les nostres terres 
germanes del Delta de l'Ebre serà una realitat indiscutible, 
no hi ha prou aigua a l'Ebre per a que la trasvasin, i si no 
pregunte-ho als vostres amics del Delta si és així o no és 
així. L'arrós del Delta ha donat vida i feina fins i tot a gent del 
nostre poble que anava a sembrar i recollir la seva collita, la 
riquesa d'un producte dona vida i feina a tot un territori, no 
reneguèssim d'ell, més aviat defensem-lo i lluitem perque no 
es pergui. 

Miquel Fusté 

Des del Barri Castell 
Torno a escriure a tota la gent d'Ulldecona i els Barris, com 

a Alcalde del Barri Castell elegit per la gent del nostre Barri. l la 
veritat és que ja han passat dos anys de les eleccions municipals 
i res no s'està notant. 

S'havia de fer un Parc infantil al Barri i es va dir que havia 
d'arribar una subvenció del Consell Comarcal, però per ara res 
de res ... 

Los carrers s'havien d'arreglar, perquè amb els aigüats de 
l'octubre van quedar molt malmesos. Segons el regidor 
encarregat van pujar a medir-los, però no sé ni qui ni quan. 

S'ha de fer un Dipòsit per a l'aigua potable dels Barris (més 
amunt del nostre Barri) i ja estem a l'estiu i encara no s'ha 
començat, però sembla que tampoc se sap quan s'iniciarà i ni 
tan sols a quin lloc es farà. Pareix que sigue "top secret", o és 
que no saben on fer-lo? 

Vaig enviar una carta al Sr. Alcalde (adjunta) dient-li: 

He sentit aquests dies la notícia, en relació al Pressupost 
de l'Ajuntament per al 2001, de que s'ingressarien uns 15 
milions de pessetes per la venda d'unes parcel·les de 
titularitat municipal situades a la Urbanització "Molí de 
l'Om" (que està al costat i és gairebé com una prolongació 
del Barri Castell). 

Lo que no m'ha quedat clar és a que pensen destinar 
estos diners. Espero i desitjo (i, crec que com jo, tota la gent 
del Barri) que siguen invertits en fer o millorar obres i 
serveis al nostre Barri. Seria molt difícil d'entendre que no 
fora· aquesta finalitat d'aquestos ingressos. 

Així doncs, quedo esperant la seva resposta i infornació. 

Pacte PP+ CiU: a Madrid i a Ulldecona 
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Fins avui, cap resposta. l no només em passa això a mi. 
L'opinió del Sr. Alcalde d'Ulldecona és que d'Alcalde només 
està ell i que als Alcaldes dels Barris no cal dir-los ni explicar
los res, ja ho voran o s'enteraran quan es faci "algo", si és que 
es fa. Pos, vull que sàpique que jo sóc l'Alcalde del Barri Castell, 
elegit per mpjoria absoluta del meus ve·(ns, cosa que no ho és 
vostè, ja que la llista més votada a Ulldecona i Barris va tornar 
a ser la socialista i si vostè és Alcalde ho és per un pacte legal, 
però perjudicial per a la gent. 

l a la gent del Barri Castell també els hi vull recordar que si 
tenen algun problema i me'l fan saber jo insistiré a l'equip de 
gov~rn fins a fer-me pesat, com ho estic fent en totes les coses · 
que ells m'han comentat. Una altra cosa és que el problema es 
resolgue, perquè això ja no depén de mi. 

Senyor Alcalde d'Ulldecona i membres de l'equip de govern, 
sàpigue que encara que a natros no mos haiguen pujat lo jornal 
tant com a vostès ni mos haiguen assegurat, estem disposats 
a fer totes les coses positives per al nostre Barri. Per lo tant, no 
cal que les coses les faiguen tan amagades, com si fos un 
secret d'Estat, ja que igual mos enterem. 

l un consell, el Dipòsit de l'aigua facin-lo lo més ràpid 
possible, pos si torna a vindre una sequera, tindrem novament 
problemes com l'any passat. 

Col·laborem els uns amb els altres, perquè entre tots hem 
de fer les coses. 

Bon estiu i bones festes! 

En rique Edo (Alcalde del Barri Castell) 

Enrtqua Edo Caatoll 
Alcalde del Barri Castell 
Sant Jeroni, 7 
'43559 CASTELL (ULLDECONA) 

Sr. Lluc Raga 
Alcalde d'Ulldecona 
Major, 49 
43550 ULLDECONA 

Senyor Alcalde d'Ulldecona, 

AJUtffAf.t!:NT D'ULLDECONA • 
REülSTRE GENERAL 

~·E.-.trada Q Sortida 

DU".a: )~ bibJ N'.: L.,88 
::ad!: Ex¡¡t: 

He senlit aquests'dies la noticia, en relació al Pressupost de l'Ajuntament per 
al 2001, de que s'ingressarien uns 15 milions de pessetes per la venda d'unes 
parcel·les de !ltularitat municipal situades a la Urbanització "Moli de l'Om" (que està 
al costat l és gairebé una prolongació del Barrt Castell). 

Lo que no m'ha quedat clar és a que es pensen destinar estos diners. Espero 
l desitjo (i, crec que com jo, tota ia gent del Sarrtj que alguer. invertits en fer o millorar 
obres i serveis al nostre Barri. Seria molt diflcll d'entendre que no fora aquesta la 
finalitat d'aquestos Ingressos. · 

Al~I doncs, quedo esperant la seva resposta i informació. 

Barri Castell·Ulldecona, 7 de febrero de 2001 

Atentament, 

Enrique Edo Castell 
Alcalde del Barri Castell 


